
Zápis 
ze 6. veřejného zasedání Obecního zastupitelstva obce Bradlecká Lhota, 

 konaného dne 14. 12. 2011 
 
 

Přítomno: 6 zastupitelů, 9 občanů. 
Omluven: J. Kyselo 
 

1. Schválen program jednání dle pozvánky. Hlasování: pro 6, proti 0, zdrželi se 0. 
 
2. Zapisovatelka: I. Tomšová, návrhová komise: B. Tomeš, S.Tahalová, ověřovatelé 

zápisu: P. Crhová, L. Morávek. Hlasování: pro 6, proti 0, zdrželi se 0. 
 

3. Kontrola Usnesení z posledního zasedání – 1 úkol – Provozní řád dopravy JSDHO - 
hotovo. 

 
4. Bylo projednáno a schváleno Rozpočtového opatření č. 3 a Rozpočtové provizorium 

(viz příloha zápisu). Hlasování: pro 6, proti 0, zdrželi se 0. 
 

5. Byla projednána a schválena Obecně závazná vyhláška č. 1/2011 o místním poplatku 
za provoz systému shromažďování, sběru, přepravy, třídění, využívání a odstraňování 
komunálních odpadů.– poplatek stejný jako v loňském roce 320,-Kč na osobu. Pro  
rok 2013 bude zvážena možnost zkrácení termínu splatnosti tohoto poplatku, popř. 
úprava částky s ohledem na novou právní úpravu. Hlasování: pro 6, proti 0, zdrželi se 
0. 

 
6. Byl projednán a vzat na vědomí Plán inventur na rok 2012 a Pravidla pro odpisování 

dlouhodobého majetku. 
 

7. Bylo schváleno provedení směny pozemků (viz bod č. 4 ze zápisu z 5. veřejného 
zasedání) mezi S. Brožem a Obecním úřadem Bradlecká Lhota. Hlasování: pro 6, proti 
0, zdrželi se 0. 

 
8. Byla schválena kupní smlouva na pozemek mezi Kvaizarovými a p. Lingrovou, která 

je využívána při vyhrnování sněhu – cena 484,- Kč + poplatek za vklad. Hlasování: 
pro 6, proti 0, zdrželi se 0. 
 

9. Územní plán –  3.11.2011 proběhlo jednání všech dotčených orgánů, v současné době  
probíhá vyhodnocení připomínek, následně vyhlášení veřejného projednání. 

 
10. Na základě žádosti SONS Semily o příspěvek byl schváleno zaslání příspěvku ve výši 

500,- Kč. Hlasování: pro 6, proti 0, zdrželi se 0. 
 

11. Bylo vyhodnoceno uzavřené pojištění obecního traktoru a vleku u České pojišťovny. 
Nový návrh na pojištění od ČPP. Po prověření a kontrole podmínek plnění bude 
provedena případná změna smlouvy. 

 
12. Různé: 

- Zpráva o činnosti Mikroregionu Tábor  
- informace o možné dotaci ve spolupráci s Mikroregionem v rámci projektu 
„Setkávání“ – možnost úpravy zděné čekárny u autobus.zastávky, kde by byly 
umístěny informační tabule o historii obce, zajímavostech v jejím okolí, aktuálním 
dění. 
- PRV – nebyly vyhlášeny žádné dotace mimo oprav a vybudování vodovodů a 
kanalizací, budeme shánět jiné možnosti pro připravené akce. 



- POV trvá, v případě možnosti budou podány žádosti na dotace (hřbitov – parkoviště, 
veřejné osvětlení ….) 
- informace o žádosti I. Onderčinové o pronájem obecního pozemku – prověří stavební 
a finanční komise po dokončení oprav a na základě nového zaměření koryta potoka. 
 
13. Diskuse: 
- B. Kořínková – problémy s pálením listí a mokré trávy a větví, je třeba řešit, 
možnosti prověří komise životního prostředí, 
- J. Nosek – doplnění světel na zástružku (vzhledem k tomu, že nebyla možnost získat 
peníze z dotací PRV - pro rok 2011 nebyl vypsán požadovaný titul) , bude v r. 2012 
zajištěno z vlastních finančních zdrojů, popř. z dalších dotačních titulů. 
 - navrhl dodržování klidu v neděli (zákaz používání hlučných strojů a nářadí) 
- p. Vaníčková – možnost doplnění zábradlí u druhé strany mostku na zástružku „U 
Splavů“, bude zajištěno z financí obce. 
- P. Crhová – požádala o možnost zúčasnit se inventury majetku obce ( nezná stav 
obecního majetku a má pocit, že je před ní tajen). Bude přizvána k provedení 
inventury a bylo jí nabídnuto předložení inventurního zápisu z roku 2010. 
Inventarizační komise je vždy složena ze zástupců Finančního a Revizního výboru, 
správce KD a místostarosty obce.  
- p. Karban – namítl, že rozdělení komisí a výborů bylo připraveno předem. Toto se 
nezakládá na pravdě, zastupitelům za OPV byl umožněn výběr z Komise životního 
prostředí, Revizního výboru a Stavební komise. Rozdělení je výsledkem jejich volby. 

 
 

 
 
 
 
 

Zapsala:     Ověřovatelé zápisu:  


